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Fråga till äldre & omsorgsnämndens ordförande 
Tony Thoren 

Bakgrund: Vi Moderater har under lång tid aktivt arbetat för att öka antalet 
platser på äldreboenden i Tyresö, med hög kvalitet och i moderna lokaler. 
Vi får nu oroande signaler från medborgare om att det är ont om 
korttidsplatser på äldreboenden i Tyresö, och att därför äldre blir placerade 
på boenden utanför den egna kommunen. Att placeras på ett äldreboende 
utanför kommunen kan skapa oro för den äldre och göra det svårt för 
anhöriga att träffa sina släktingar. 

Min fråga är: Varför vill styret i Äldre- och omsorgsnämnden inte upphandla 
fler korttidsplatser inom den egna kommunen? Finns det en ovilja att 
upphandla dessa platser inom den egna kommunen? Vi har nu tillgång till 
flera moderna äldreboenden som drivs i extern regi, med uppdrag från 
kommunen. Det är inte rimligt att våra äldre skall ”bussas” till andra 
kommuner. 

Torbjörn Skarin (M)   


